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Írásbeli kérdés !

Dr. Kövér László úr
az Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló tv . 42 . § (8) bekezdése alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdés t
kívánok benyújtani Lázár János Miniszterelnökséget vezető miniszter úrna k

„Kik azok a zöldbárók? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter úr !

Ön a „Miért csak a nagyfogyasztók indulnak hátrányból a VP energetika pályázaton?” című ,
K/19478 . számú írásbeli kérdésemet úgy tűnik szándékosan félreértette, de ezen már nem i s
csodálkozom .

„ Talán Ön előtt is ismert, hogy a Vidékfejlesztési Program beruházási kiírásai úgy kerülte k
kialakításra, hogy a források 80 százaléka kerüljön ezen méretkategóriákba és csak 2 0
százaléka kerüljön a nagy gazdaságokba . Tökéletesen tisztában vagyok vele, hogy ez szöge s
ellentétben áll a korábbi szocialista vidékfejlesztési elképzelésekkel, amelynek központi eleme
a zöldbárók további támogatása volt. A Vidékfejlesztési Programba így egy merőben új - Ön
számára esetleg riasztó - filozófiai irányt kellett beemelni, miszerint a forrásokat a családi
gazdaságokba kell csoportosítani.

G)

A zöldbárók melletti nyílt lobbiját a tisztánlátás érdekében is köszönjük. "

Olvasva levelét, eszembe jut, hogy milyen merészen állt ki akkor, amikor a Kifizet ő
Ügynökség volt kollegáival kellett volna találkoznia, vagy amikor a nők elleni erőszakkal
kapcsolatos álláspontjáról kérdeztem . Papírkatona! Orbánbérenc !

A 80-20 százalékos arány teljesen ismert el őttem, továbbá az is, hogy Önök a kisebb
gazdaságokat részesítik el őnyben, ami a szívük joga . Azt már kevésbé értem meg, hogy
néhány milliós, tízmilliós árbevétellel rendelkez ő vállalkozások miért kapnak több száz
milliós támogatást .

Mivel nehezen vagyok vádolható a Fidesz iránti elkötelez ődéssel, ezért érthetetlen számomra
a zöldbárók melletti nyílt lobbizással is engem meggyanúsítani . Nem én járok a felcsút i
arénába focit nézni, ahol, tudomásom szerint, rendszeresen találkoznak napjaink zöldbárói .

Továbbá, kis tájékozódással megtudható a Gorzsai Mez őgazdasági Zrt energiafogyasztása,
valamint egy közepes méretű sertéstelep energiafogyasztásáról frakciótársa, Kósa Lajos i s
tudna felvilágosítást adni .

Ezen felül Ön és családja nem jelentéktelen mennyiségű és értékű földterülettel rendelkezik,
ezért Ön közelebb -áll a zöldbárósághoz, mint én .

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ



A fentiek miatt következ ő kérdésekkel fordulok a Miniszter Úrhoz:

1. Volt-e olyan nyertes vállalkozás, amely néhány milliós árbevételre több száz millió s
támogatást kapott?

2. Név szerint kik tartoznak ma a zöldbárók közé?

3. Ön és családja a zöldbárók közé tartozik-e ?

Budapest, 2018 . március 5 .

Tisztelettel :

Dr. Vadai Ágnes
Demokratikus Koalíció
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